
Chráněné
bydlení

Chráněné bydlení Společnosti DUHA je pobytová 
služba. 

Služba mi nabízí bydlení v chráněném bytě v Praze. 
V chráněném bytě mám svůj vlastní pokoj. Bydlím 
buď sám/-a, nebo s 1 až 2 spolubydlícími.

Ve službě Chráněné bydlení pracují asistenti. 
Asistent mě podporuje v tom, s čím potřebuji 
pomoct. Asistent za mnou chodí do domácnosti 
v chráněném bytě. Pomáhá mi i mimo chráněný 
byt (doprovází mě).

Asistent mi pomáhá podle domluvy. Buď každý den 
v týdnu, nebo jen některé dny v týdnu. Někteří 
klienti potřebují, aby asistent byl v chráněném bytě 
i v noci.
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ASISTENT MI POMÁHÁ 

• uklidit domácnost
• nakupovat
• vařit
• prát prádlo
• pečovat o mé zdraví (například mě doprovodí 
  k lékaři)
• pečovat o moji osobu (například s mytím vlasů)
• učit se nové dovednosti
• rozhodovat se o důležitých věcech
• hospodařit s mými penězi
• najít aktivity, které chci dělat
• zařizovat věci na úřadech
• využívat běžné služby (například kadeřnictví, 
  pedikúra)
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CO ASISTENTI POTŘEBUJÍ VEDĚT

Aby se služba dařila, potřebují o mně asistenti 
vědět některé věci:
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CO MÁM
RÁD/-A

CO NEMÁM
RÁD/-A

CO MĚ
BAVÍ

CO JE PRO
MĚ DŮLEŽITÉ

CO SI PŘEJI
DO BUDOUCNA

JAK MI S TÍM
MOHOU POMOCI



CENA

Chráněné bydlení je placená služba. Platím:
- za ubytování 
- za stravu 
- za pomoc s přípravou stravy 
- za práci asistentů 

Za službu platím ze svého důchodu a příspěvku 
na péči. Když nemám příspěvek na péči, služba 
mi pomůže o něj požádat.

Za službu platím i část ze své mzdy, pokud chodím 
do práce a dostávám mzdu.

Za službu platím jedenkrát za měsíc a dostanu 
vyúčtování. Ve vyúčtování je spočítáno ubytování, 
strava a služby za měsíc a kolik to dohromady stálo. 

Zaplatit můžu já sám/-a,
nebo můj rodič nebo opatrovník.
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ŽÁDOST

Když chci být klientem Chráněného bydlení, 
domluvím si schůzku se sociální pracovnicí 
v kanceláři Chráněného bydlení. Adresa je: 
Společnost DUHA, Fügnerovo náměstí 5, Praha 2.

Na schůzku si můžu pozvat někoho blízkého, 
příbuzného nebo kamaráda. Na schůzce se dozvím 
vše o službě Chráněné bydlení. Můžu se zeptat na 
všechno, co mě zajímá. Po schůzce si můžu podat 
žádost o službu. Žádost o službu můžu vyplnit 
přímo na schůzce. Žádost můžu podat: 
 - poštou nebo osobně donést na adresu:  
 Společnost DUHA, Fügnerovo náměstí 5, 
 120 00 Praha 2
 - zaslat naskenovanou na e-mail:   
 duha@spolecnostduha.cz
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SMLOUVA

Pokud je ve službě Chráněné bydlení volné místo, 
podepíšeme smlouvu. Smlouva je na jeden rok. 
Smlouva může být po 1 roce prodloužena. Když 
v Chráněném bydlení není volné místo, sociální 
pracovnice mě zapíše na seznam žadatelů 
o službu. 
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MŮJ CÍL

Službu Chráněné bydlení potřebuji z nějakého 
důvodu. Tomuto důvodu se ve službě říká cíl 
využívání služby. Potřebuji si naplánovat, jak to 
udělat, aby se mi dařilo mé cíle a přání plnit. 
S plánováním mi pomůže osobní asistent. Plán 
spolupráce můžu navrhnout já, můj blízký člověk 
nebo asistent. Na plánu pak s asistenty pracuji.
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